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Dr. Kurjak: Postoje tri vrste kave -
doèekuša, razgovoruša i sikteruša

Foto: Vjesnik/Ratko Mavar

SRIJEDOM: NA KAVI S...

Za bolju demografsku sliku trebalo bi se
s jednog 'popeti' na tri djeteta u obitelji

● Pijete li kavu?
– Mo�da i preèesto. Iz preventivnih je

razloga veæ sedam godina pijem s natre-
nom. U mojoj je obitelji, kad je o kavi ri-
jeè, vladao svojevrstan zakon - »fild�an
viška«. Naime, kadgod bi kuhala kavu,
moja je majka uvijek raèunala i na peti
fild�an kave. Kada sam je znao priupita-
ti zašto kuha baš pet fild�ana, odgovara-
la bi kako je to za putnika namjernika.
U Bosni vam je zakon 'komšiluka' va�ni-
ji od svih zakona, a njegovu kohezijsku
nit èinila je kava. Inaèe, postoje tri vrste
kave - doèekuša, razgovoruša i sikteru-
ša

● Za što je sikteruša?
– Za doviðenja.
● Odrastali ste u Banjoj Luci?
– Da, i poput mog oca, navijao za Dina-

mo. Dva su brata, pak, bila hajdukovci, a
jednoga od njih i danas zovemo »Bili«. U
vrijeme mojeg odrastanja i školovanja
Banja Luka je bila Zagreb u malom, pre-
ma kojoj je sve gravitiralo. Stoga ne èudi
što smo se moja dva mlaða brata, sestra
i ja školovali u Zagrebu. Njih su dvojica
završili u prosvjeti, a sestra je pravnica.

● Biste li se u smislu zdravog �ivota
voljeli riješiti neke loše navike?

– Volim dobru hranu, posebice onu sa
�licom, poput gulaša i graha. No, èitav
bih �ivot mogao provesti konzumirajuæi
- ribu. U mojem je poslu problem što ne-
rijetko moram sudjelovati na slu�benim
veèerama, pa to zasigurno olakšava do-
bivanje viška kilograma. Kada me na ne-
kom od prijama supruga Biserka ugleda
da triput »pohodim« švedski stol, uvijek
mi ka�e: »Opet podlije�eš svojim najni-
�im strastima«. Unatoè poslu koji traje
od 7 do 19 sati, ipak se malo kreæem. No,
kako volim pse, šetnjom s našim kuænim
ljubimcem nekako sam riješio taj pro-
blem. Kroz našu je kuæu dosad prošlo
nekoliko rasnih šampiona. Trenutaèno
imamo Belu, jedinog hrvatskog toskan-
skog ovèara, starog šest mjeseci, a veæ
teškog 52 kilograma. Svima nam je mi-
ljenik, posebice sinovima Igoru i Alanu.

● Znaèi, pronašli ste recept za rekrea-
ciju?

– Da, to je izvrsno rješenje. Jer, kada
nekim sluèajem šetnja izostane, Bel jas-
no poka�e što misli. Inaèe, uz tu rekrea-
ciju, i prije svega znanstveni rad, slikar-
stvo je jedna od mojih strasti i hobija. U
toj me umjetnosti iznimno fascinira na-
èin na koji hrvatski umjetnici do�ivlja-
vaju �enu. Kako sam, meðu ostalim,
odrastao uz konje, i njihov me izrièaj u
razlièitim slikarskim i kiparskim tehni-
kama oduvijek impresionirao. Svojedob-
no sam odrastao s Mersadom Berberom
i Safetom Zecom, danas poznatim slika-
rom u Veneciji. Prijatelj sam i s obitelji-
ma Jordan, Murtiæ, Vejzoviæ...

● Je li Vas ljubav prema djeci usmjeri-
la k lijeènièkom pozivu?

– Moja majka ka�e da sam još odmale-
na govorio kako æu biti lijeènik. Tada je
u našoj ulici �ivio lijeènik i iznimna oso-
ba dr. Vladimir Æukac. Zavolio sam na-
èin na koji je radio i ophodio se s ljudi-
ma, pa ga se danas, kada sam i sâm li-
jeènik, rado sjeæam.

● Kako ste odabrali ginekologiju?

– Nakon završenog Medicinskog fa-
kulteta u Zagrebu mislio sam kako æu
biti internist. No, tadašnji šef Klinike u
Petrovoj dr. Branko Rajhvajn pozvao me
da specijaliziram ginekologiju u Petro-
voj. Prihvatio sam to jer me oduvijek fa-
scinirao fenomen trudnoæe. Naime, tih
devet mjeseci nošenja obavijeno je ve-
lom tajni koje otkriva ultrazvuk. Impre-
sionira me što u to vrijeme u jednom ti-
jelu postoje tri krvotoka: majke, ploda i
posteljice. Onome što ona kao privre-
meni organ stvara u tijelu ne mo�e pari-
rati nijedan najsofisticiraniji svjetski la-
boratorij.

● Mo�e li fetus biti pacijent?
– On to doslovno i jest. S tim u vezi pri-

je dva dana u Londonu mi je objavljena
knjiga »Embrio kao pacijent«, u kojoj se
bavim baš tom problematikom. Kako
sam znanstveni fanatik, ne proðe dan a
da nešto ne napišem. Dosad sam objavio
veæ 63 knjige s tog podruèja.

● Plaši li vas demografska slika Hrvat-
ske?

– Jako me plaši jer nas veæ danas više
umire nego što se raða. Zato sam i sâm
javno osporio odluku o smanjenju do-
pusta i rodiljnih naknada. Na�alost, gi-
nekolozi najmanje mogu utjecati na po-
veæanje prirodnog priraštaja. U Hrvat-
skoj se smanjuje stopa braènosti, ra-
ðanje se odgaða za pozniju dob. Da bi se
to popravilo, statistièki gledano, trebali
bi se sa jednog 'popeti' na tri djeteta u
obitelji. Kako æe se �ivot produljivati,
imat æemo sve više starih. Briga za dola-
zeæe naraštaje iznad svih je drugih bri-
ga. Medicina mo�e pripomoæi da nam se
raðaju �iva i zdrava novoroðenèad. Po-
nosno mogu reæi kako je hrvatska gine-
kologija i perinatologija u stanju pru�iti
svu zaštitu i odgovarajuæe tretmane
svim normalnim i visokoriziènim trud-
noæama, baš kao bilo gdje u svijetu.

SNJE�ANA RAJAÈIÆ

Dr. sci. Asim Kurjak, predstojnik Klinike za ginekologiju i
porodništvo

Predstavnici Grada, na èelu s Bandiæem, otvorili su u utorak radove na ureðenju cijele
kuæe i parka

U POVODU 20. GODIŠNJICE SMRTI VELIKANA HRVATSKE KNJI�EVNOSTI

Krle�ina kuæa preuredit æe se
u kulturno-umjetnièki i znanstveni centar

U prizemlju kuæe predviðeno ureðenje polivalentne dvorane za kazališne predstave, koncerte i izlo�be/Prvi muzej
hrvatske knji�evnosti trebao bi se smjestiti u visokom prizemlju, a potkrovlje je namijenjeno »Krle�inoj radionici«

– Ureðenje Krle�inog Gvozda kulturni je
prioritet grada Zagreba. Na 20. godišnjicu
smrti velikana hrvatske knji�evnosti, 29.
prosinca, ponovno æemo biti ovdje, istak-
nuo je u utorak prilikom obilaska Krle�ina
stana, a povodom otvaranja radova na ure-
ðenju cijele kuæe i parka, gradonaèelnik
Milan Bandiæ. Sve æe se urediti u cijelosti i
bez kredita, a novac je osiguran pri Grad-
skom uredu za kulturu, kazao je.

Muzeološku koncepciju ureðenja stana
napravio je Muzej grada Zagreba, koji se
ujedno brine o inventaru zateèenom u sta-
nu, a koji je do sada veæim dijelom restau-
riran.

– Prvi kat na kojem je Krle�in stan uredit
æe se kao ambijentalni stan, kako bi posje-
titelji vidjeli i do�ivjeli gdje su trideset go-
dina �ivjeli i stvarali jedna glumica i jedan
pisac, istaknuo je ravnatelj Muzeja grada
Zagreba Vinko Iviæ.

Cijeli kompleks, kuæa s èetiri eta�e
(1.200 èetvornih metara) i okolni vrt (5.000
èetvornih metara), uredit æe se kao kultur-
no-umjetnièki i znanstveno-istra�ivaèki
centar. U prizemlju se predviða ureðenje
polivalentne dvorane za kazališne predsta-
ve, koncerte, izlo�be, predavanja i sliène
sadr�aje. Prvi muzej hrvatske knji�evnosti

trebao bi se smjestiti u visokom prizemlju,
a potkrovlje je namijenjeno za dokumenta-
cijski centar – »Krle�inu radionicu«. Tu bi
se našlo sve što je Krle�a napisao i što je o
njemu napisano.

Projekt i program ureðenja Krle�inog
Gvozda napravio je još 1988. godine Odbor
za ureðenje Krle�ina Gvozda, koji su ime-
novali Skupština grada Zagreba i Sabor
Republike Hrvatske. Meðutim, umjesto ot-
vorenja Krle�inog Gvozda, koje je trebalo
uslijediti 1991. godine, tadašnja je Skupšti-
na grada Zagreba raspustila Odbor. Deset
godina ništa nije poduzimano radi ostva-
renja projekta, veæ su pojedine prostorije
iznajmljene inozemnim tvrtkama, krov je
povremeno prokišnjavao, a park nije odr-
�avan. Naime, cijeli je posjed u vlasništvu
Grada, koji je 50-ih godina Krle�i dodijelio
stan.

Koncepciju ureðenja podr�ao je u uto-
rak i glavni urednik Krle�inih sabranih
djela i enciklopedije Krle�ijane Velimir
Viskoviæ.

– Ureðenjem cijelog kompleksa stvorit
æe se fond dokumentarne graðe, koja æe bi-
ti pomoæno sredstvo za dalje i dublje prou-
èavanje Krle�inog djela, istaknuo je Visko-
viæ. (Gordana Petrovèiæ) Foto: Vjesnik/Ivana Slojšek

TKO JE SASTAVIO UPITNIK ZA POPIS STANOVNIŠTVA

Udanim �enama umjesto imena
roditelja upisuje se ime - supruga?!

Zašto se u upitniku koji se koristi za po-
pis stanovništva udanim �enama umjesto
imena roditelja upisuje ime mu�a? Zar
svoje postojanje moramo zahvaliti mu�u?,
pitaju mnoge ogorèene i ljute �ene iz cijele
Hrvatske.

Naime, otkako je poèeo popis stanovniš-
tva, telefoni Grupe za �enska ljudska pra-
va B.a.B.e. ne prestaju zvoniti. Ponukane
tolikim pozivima �ena, B.a.B.e. u svom do-
pisu upuæenom medijima tra�e od Dr�av-
nog zavoda za statistiku popis svih osoba
odgovornih za civilizacijsku sramotu ove
zemlje kako bi mogle pokrenuti pitanje
njihove odgovornosti i ujedno obavijestiti
svijet kako se u ovoj zemlji udanim �ena-
ma upisuje ime supruga umjesto imena ro-

ditelja. Muškarcima se, naravno, napomi-
nju, ne upisuje ime supruge. Zašto se broj
djece upisuje samo �enama, a muškarcima
ne? takoðer je razljutilo �ene.

– Gdje mi to �ivimo i koliko još edukacije
treba da bismo jednom zauvijek usvojili
barem neka od temeljnih naèela razvijenih
zemalja svijeta?, ogorèeno pita koordina-
torica udruge B.a.B.e. Sanja Sarnavka.
Ovisno o objašnjenju nadle�nih i o dogovo-
ru s pravnikom, odluèit æemo o našim dalj-
njim koracima, dodaje.

Kako saznajemo od pomoænice ravna-
telja Dr�avnog zavoda za statistiku Mirja-
ne Lipovšæak, �enama se upisuje ime su-
pruga zbog lakšeg formiranja u�ih obitelji
pri ruènoj obradi podataka. Naime, u 60

posto obitelji prezime �ene isto je kao i
prezime djeteta koje ono dobiva od oca,
objašnjava.

�ene su na telefone udruge B.a.b.e. pro-
testirale i protiv pitanja vezanih za njihov
honorarni ili dopunski rad jer ne vide ra-
zlog zašto bi to koga trebalo zanimati. Ne-
shvatljiva su im bila i pitanja koje su im
uputili pojedini popisivaèi o broju mrtvoro-
ðene djece. No, razlog takvim pitanjima,
kako se poslije utvrdilo, rekla nam je Sar-
navka, bila je neupuæenost popisivaèa.

– Upitnik za popis stanovništva trebalo je
najprije dati na uvid javnosti te razjasniti
nejasnoæe vezane za pojedina pitanja, èi-
me bi se izbjegla ogorèenost stanovništva,
napominje na kraju Sarnavka. (gp)

Zar svoje postojanje moramo zahvaliti mu�evima, pitaju se �ene ogorèene kvalitetom
upitnika/B.a.B.e. tra�e od Zavoda za statistiku popis svih odgovornih za »civilizacijsku

sramotu zemlje«/Zašto se broj djece upisuje samo �enama, a muškarcima ne?

Cvjeæari zadovoljni
štandovima na
Splavnici 

– Nisu toène informacije da zagrebaèki
gradonaèelnik Milan Bandiæ nije prihvatio
interese cvjeæara obrtnika, kao ni to da sa
Tr�nicom Zagreb nije postignut dogovor o
zastupljenosti cvjeæara obrtnika na prosto-
ru Splavnice, rekao je u utorak predsjed-
nik Udru�enja obrtnika Zagreba Ivan
Obad.

Naime, kako je reèeno, dogodilo se baš
suprotno. Gradonaèelnik je aktivnim pre-
govorima nastojao naæi optimalno rješenje
na zadovoljstvo cvjeæara i obrtnika. Nasto-
jeæi legalizirati prodaju, koja je veæ dese-
tak godina trn u oku mnogim Zagrepèani-
ma, prodavaèice cvijeæa dobile su za pro-
daju cvijeæa 50 štandova na korištenje. Od
toga je Udru�enje obrtnika na korištenje
dobilo 15. Cijena najma za cjelodnevnu
prodaju od 7 do 17 sati iznosi 25 kuna, a je-
dan i pol metar dugaèak natkriveni štand
prodavaèice mogu i podijeliti. Radi estet-
skog osmišljavanja prodaje cvijeæa, nastoj-
ao se udahnuti tradicionalni zagrebaèki
štih. Tako prodavaèice na èelnom dijelu
Splavnice moraju biti obuèene u hrvatsku
narodnu nošnju, što je uvjet za najam štan-
da.

– Obrtnici cvjeæari iznimno su zadovoljni
postignutim dogovorom jer æe ove godine,
prvi put legalno, cvjeæari proizvoðaèi cvi-
jeæe prodavati pod jednakim uvjetima kao
i obrtnici, kazao je Obad. (Dubravka �a-
lac)

Vilfan: Vodstvo stranke ponaša se
poput mornara bez kompasa

Zagrebaèki dogradonaèelnik Mladen Vil-
fan više nije èlan Liberalne stranke. Kao je-
dan od njezinih osnivaèa te sada veæ bivši
potpredsjednik i èlan Predsjedništva GO
LS-a, Vilfan je u utorak na konferenciji odr-
�anoj u prostorijama Tribine grada Zagreba
na Kaptolu i slu�beno objavio razloge takve
svoje odluke. Zajedno s Vilfanom tom su
prigodom svoje napuštanje LS-a objavili Bi-
serka Dunda, direktorica GP Vladimir Na-
zor i predsjednica ogranka Èrnomerec, mr.
Zdravko Èokiæ, zamjenik proèelnika Grad-
skog ureda za zdravstvo, rad i socijalnu
skrb, Sanja Mikaèiæ, bivša v.d. predsjednice
Gradskog odbora stranke za vrijeme pos-
ljednjih sukoba, te Maja Bezjak, èlanica
Predsjedništva LS-a.

– LS više nije ona stranka kojoj sam kao
jedan od osnivaèa pristupio. Izgubila je
kompas i postala utoèište za èlanove obitelji
onih koji su u njoj ostali da bi riješili svoju
egzistenciju. Rad u takvoj stranci, èije u�e
vodstvo nije u stanju riješiti nijedan pro-
blem ni nakon dva sata svaðe, meni pred-

stavlja gubljenje vremena, rekao je Vilfan.
Spomenuo je i to kako je u proteklih de-

setak mjeseci, otkad obavlja du�nost dogra-
donaèelnika, velik dio svog vremena morao
trošiti na unutarnje probleme u stranci,
zbog èega je sotoniziran i prozivan u nepot-
pisanim pismima koja su kru�ila meðu
èlanstvom. Takoðer, rekao je Vilfan, u�e
vodstvo stranke ponaša se poput mornara
bez kompasa – èas sudjeluje u vlasti, a èas
glumi oporbu bez èvrstih uporišta.

– Koliko sam samo puta dobio informacije
da na sastancima šestorke èelništvo LS-a
šuti i ne pokazuje snagu ni volju da kritizira
neke poteze vlasti, da bi se nakon tih sasta-
naka u medijima sasula paljba koja je slu�i-
la vlastitoj promociji, rekao je Vilfan.

Nekoliko je puta spomenuo i Karla Gorin-
šeka koji, prema njegovim rijeèima, ne ra-
zlikuje povjerenstvo od poglavarstva, optu-
�ivši stranku za gradsku politiku »koja vje-
èitim studentima dopušta da vode gradska
društva«, što je neozbiljno, neprofesionalno i
degradirajuæe za stranku. (C.Kramariæ)

Gorinšek: Vilfanov odlazak neæe
ugroziti stabilnost naše stranke

Predsjedništvo Gradske organizacije Li-
beralne stranke u utorak je odr�alo konfe-
renciju za novinare u povodu skorašnjeg
istjecanja mandata èlanovima gradske
uprave i odr�avanja novih lokalnih izbora
u svibnju. Meðutim, aktualnija je tema bi-
lo stajalište LS-a o istupanju dogradona-
èelnika Mladena Vilfana iz njihove stran-
ke.

– LS nije obaviješten o Vilfanovu istu-
panju iz naše stranke. �ao mi je svakog li-
berala ako izlazi iz stranke a još mo�e pri-
donijeti promociji i razvitku liberalnog
programa. �ao mi je takoðer zbog toga jer
Vilfan neæe izaæi sam nego æe potaknuti i
svoje istomišljenike na istupanje. U sva-
kom sluèaju, to neæe ugroziti stabilnost za-
grebaèkog LS-a, rekao je predsjednik GO
LS-a Karl Gorinšek.

O dosadašnjem radu gradske uprave
Gorinšek je kazao kako je zateèeno stanje
najbla�e reèeno bilo teško i stoga su zado-
voljni uèinkom zagrebaèke koalicijske
uprave. Dodao je kako sadašnja vlast nije

uspjela riješiti mnoge probleme s kojima
se grad i graðani svakoga dana susreæu.
Prema njegovim rijeèima, glavni je pro-
blem nepostojanje strategije razvoja, što
je temeljno za funkcioniranje grada.

– Nakon sljedeæih lokalnih izbora i kon-
stituiranja gradske uprave to bi trebala bi-
ti prioritetna zadaæa, istaknuli su elesov-
ci.

Komentirali su i prijedlog Poglavarstva
o skraæivanju radnog vremena ugostitelj-
skih lokala.

– Taj je prijedlog licemjeran i nitko s
njim neæe biti zadovoljan, rekao je gradski
zastupnik LS-a Marko Gazzari, istaknuvši
kako za takav prijedlog LS ne �eli dati svoj
glas.

Rijeèi je bilo i o Prostornom planu Za-
greba, koji æe elesovci podr�ati. Prema
Gorinšekovim rijeèima, iako Prostorni
plan ima brojnih nedostataka, odbacivanje
tako va�nog dokumenta bila bi blokada
svih planiranih aktivnosti, što bi bio izra-
van udarac na grad. (Ana Lonjak)

Foto: Vjesnik/Darko Mihaliæ

SNOVI O KRSTARENJU: Kako se ljeto pribli�ava, mašta se sve te�e obuzdava. Djevoj-
ke na slici kao da se veæ vide na krstarenju, u nekoj romantiènoj brodici... (mbk)

Dr�avno odvjetništvo èeka da Sinkoviæ podnese
kaznenu prijavu u sluèaju »Munja«

Zamjenik dr�avnog odvjetnika Mladen
Pantlik u ponedjeljak je primio izvršnog
tajnika Hrvatskog radnièkog saveza �eljka
Sinkoviæa. Meðu ostalim, razgovarali su i o
problemima vezanim za tvornicu akumula-
tora »Munja d.d.«. Iako je bilo predviðeno,
kako smo i pisali u Vjesniku, da æe Sinkovi-
æa primiti sam dr�avni odvjetnik Radovan
Ortinsky, Sinkoviæev je dopis proslijeðen
njegovu zamjeniku Pantliku.

– Duboko sam razoèaran sastankom jer
ništa nije poduzeto radi rješenja problema
»Munje«, rekao nam je Sinkoviæ.

Kazao je kako Pantlik uopæe nije upoz-

nat sa sluèajem tvornice akumulatora, a za
probleme spomenute tvornice nije pokazao
preveliko zanimanje. Prema njegovim rije-
èima, Pantlik mu je rekao kako protiv od-
govornih u »Munji« nitko nije podnio kaz-
nenu prijavu, pa Dr�avno odvjetništvo nije
upuæeno u probleme spomenute tvornice.

– �alosno je što nakon toliko napisa u
brojnim novinama, tolikih dopisa i pritu�bi
zaposlenika te otpuštenih radnika »Munje«
Dr�avno odvjetništvo ništa ne zna o tome,
kazao je Sinkoviæ.

Tu èinjenicu potvrdio nam je i sam Pan-
tlik.

– Nisam upoznat sa sluèajem »Munje« jer
nikakva prijava nije stigla u Dr�avno od-
vjetništvo. Raspola�em jedino informacija-
ma koje sam o tom sluèaju saznao iz tiska,
rekao je Pantlik. Jedino rješenje da sluèaj
uzmu u razmatranje jest da Sinkoviæ pod-
nese kaznene prijave protiv odgovornih u
»Munji«, zakljuèio je.

Ostaje pitanje zašto je Dr�avno odvjet-
ništvo toliko pasivno i èeka da kaznenu pri-
javu podnese Sinkoviæ, umjesto da to uèini
samo.

BORIS JAGAÈIÆ, ANA LONJAK

Skupštinski odbori o Prostornom planu
grada Zagreba

Odbor za prostorno ureðenje podr�ao je
na sjednici u utorak program Prostornog
plana grada Zagreba. Nakon što je u Pogla-
varstvu prihvaæeno 14 prijedloga aman-
dmana, nadle�na su ministarstva napokon
dala i svoju suglasnost, na temelju koje je
donesen i konaèni zakljuèak. Odbor za pro-
storno ureðenje predlo�it æe na posljednjoj
sjednici Gradske skupštine usvajanje Pros-
tornog plana. Na sjednici je podr�an i prije-
dlog za izmjenu Programa mjera za una-
preðivanje stanja u prostoru grada. On sa-
dr�i i izmjenu u postupku izdavanja lokacij-

skih dozvola, prema kojoj lokalne uvjete za
gradnju te suglasnost za izdavanje dozvola
ne izdaje više Gradski zavod za planiranje
razvoja grada i zaštite okoliša nego nadle�-
ni gradski uredi. Prihvaæen je i plan izvr-
šenja proraèuna za 2000. godinu. Za realiza-
ciju komunalnih planova, koji ukljuèuju vo-
dno, komunalno i prometno gospodarstvo,
potrošeno je 38 milijuna kuna.

– Najveæi nedostatak novca osjetio se u odr-
�avanju javne rasvjete, prometa i èistoæe, is-
taknuo je zamjenik proèelnika Gradskog ure-
da za izgradnju grada Bo�o Merlin.

Èlan Odbora za prostorno ureðenje Da-
vorin Tepeš smatra kako su odobrena i pla-
nirana sredstva za gradnju prometnica
neusklaðena, a kao posljedicu vidi pogodbu
Poglavarstva i privatnih tvrtki.

– Opæenito nisam zadovoljan odlukama i
amandmanima Poglavarstva jer se njima pro-
blemi ne rješavaju, veæ samo odgaðaju, istak-
nuo je Tepeš. Istoga dana, Odbor za statut, po-
slovnik i propise na svojoj sjednici nije u pot-
punosti podr�ao Prostorni plan Grada Zagre-
ba, i to, kako je reèeno, zbog nejasne suglas-
nosti koju je dalo Ministarstvo za okoliš. (�l)

Hill: Posao
predsjednika
Skupštine ne mo�e
biti volonterski

Predsjednik Gradske skupštine grada
Zagreba Goran Hill u utorak je najavio
dvodnevnu sjednicu Skupštine, koja æe po-
èeti u srijedu. Ukazujuæi na predstojeæe iz-
mjene u radu Gradske skupštine i neke
uèinjene propuste, Hill je spomenuo i izbo-
re za lokalnu samoupravu. Izrazio je neza-
dovoljstvo Zakonom o lokalnoj i podruènoj
samoupravi kao i Zakonom o izboru èlano-
va predstavnièkih tijela jedinice lokalne i
podruène samouprave. »Spomenuti zakoni
nisu dovoljno definirani i ostavljaju prosto-
ra za špekulacije, što je zasluga njihovog
kreatora Mate Arloviæa«, rekao je Hill. Do-
dao je kako u spomenutim zakonima nisu
navedeni predsjednik Skupštine niti nje-
govi zamjenici i zbog toga bi se moglo za-
kljuèiti kako oni nisu profesionalne osobe.
Predsjednika Skupštine iznenadio je i novi
prijedlog, prema kojemu bi posao predsje-
dnika Skupštine trebao postati volonterski.
(Boris Jagaèiæ)


